
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 9/2025 

IX Sesja w dniu 4 marca 2025  

Obrady rozpoczęto 4 marca 2025 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:23 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Jolanta Kierach 

5. Ireneusz Kluba 

6. Agnieszka Makles 

7. Robert Miara 

8. Monika Morawiec-Zawada 

9. Paweł Mszyca 

10. Marzena Pełka 

11. Mateusz Pełka 

12. Joanna Pryzwan 

13. Robert Soboniak 

14. Małgorzata Szymonik 

15. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Grażyna Borycka - Skarbnik 

2. Anna Kuras - Sekretarz 

3. Agnieszka Kęsy – Sołtys wsi Izbiska 

4. Barbara piątek – Sołtys wsi Ostrowy 

5. Mirosław Zawada – Sołtys wsi Miedźno 

6. Czesław Trzepizur – Sołtys wsi Władysławów 

7. Wojciech Bociąga – Sołtys wsi Mokra 

8. Adrian Soboniak – Sołtys wsi Kołaczkowice Duże 

9. Przemysław Tałajczyk – Sołtys wsi Borowa 

10. Agnieszka Makles – Sołtys wsi Wapiennik 

11. Andrzej Kochalski - Inwestor 

12. Witold Dominik – Pełnomocnik inwestora 

13. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej 

14. Kinga Ślązak – Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej 

15. Grażyna Makles – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

16. Anita Zawierucha - Dąbroś – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej 

 



1. Otwarcie posiedzenia IX Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Otwarcia VIII Sesji Rady Gminy Miedźno dokonał Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew 

Graj. Poinformował, że obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał wszystkich uczestników obrad. Na sesji obecnych było 

14 radnych co stanowi kworum niezbędne do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodniczący Graj stwierdził prawomocność sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad oraz dodał, że nowa 

Radna Gminy Miedźno Jolanta Kierach w tym głosowaniu nie bierze udziału. Wobec braku 

zmian porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Kierach 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. 

Gen. Juliana Filipowicza w Miedźnie. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił projekt uchwały dotyczący lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej przy ul. Gen.  Jana Filipowicza w Miedźnie. 

Inspektor Nowak dodał, że projekt uchwały został zamieszczony w programie e-sesja 

wcześniej, tak aby radni mogli się z nim zapoznać. Projekt uchwały został również 

zaopiniowany pozytywnie na komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Projekt był również opiniowany w szesnastu uprawnionych do tego instytucjach.  

Radny Ireneusz Kluba zapytał czy szerokość planowanej drogi w inwestycji nie może być 

szersza. Pełnomocnik Dominik odpowiedział, że będzie to droga wewnętrzna, prywatna. Nie 

będzie ona drogą publiczną i parametry o których mowa w miejscowym planie 

zagospodarowania jej nie dotyczą. Radny Kluba poprosił również o więcej informacji na 

temat przyłączy do działki na której zlokalizowana będzie inwestycja. Pełnomocnik Witold 

Dominik odpowiedział, że zgodnie z ustawą o przygotowaniu i realizacji inwestycji inwestor 

zobowiązany jest do realizacji przyłącza wodociągowego, kanalizacyjnego i energetycznego. 

Sołtys Czesław Trzepizur zapytał czy gmina nie będzie ponosić kosztów w związku z tą 

inwestycją. Pełnomocnik Dominik odpowiedział, że działka na której będzie znajdować się 

inwestycja jest w całości działka prywatną i nie są przewidziane jakiekolwiek koszty 

obciążające gminę. Sołtys Mirosław Zawada zapytał w którym miejscu zlokalizowana będzie 

inwestycja. Pełnomocnik odpowiedział, że jest to działka nr 1316 obręb Miedźno. Radna 

Szymonik zapytała jaka jest planowana liczba lokali. Dominik odpowiedział, że jest to 

przedział 16-32. Zbigniew Graj zapytał jak inwestor chce rozwiązać podłączenie do 

kanalizacji tych budynków. Pełnomocnik Dominik odpowiedział, że po dokładnym 

przeanalizowaniu w przyszłości warunków inwestor bierze dwie opcje pod uwagę. 



Odprowadzenia ścieków grawitacyjnie lub budowa przepompowni. W związku z brakiem 

innych pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Gen. 

Juliana Filipowicza w Miedźnie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Kierach 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 66/IX/2025 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przedstawiła podinspektor Kinga Ślązak. Wobec 

braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. Radny Ireneusz Kluba zapytał 

w jaki sposób maja złożyć deklaracje osoby nowe nie posiadające dostępu do komputera. 

Podinspektor Ślązak odpowiedziała, że e-doręczenia to dodatkowa forma składania deklaracji. 

Wersja tradycyjna składania dokumentów pozostaje bez zmian. Kinga Ślązak dodała 

informację, że na terenie gminy będą organizowane cykliczne zbiórki tekstyliów. O 

dokładnych terminach gmina będzie informowała. W związki z brakiem innych pytań projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Kierach 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 67/XI/2025 



5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2025. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna 

Makles. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów" 

na rok 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Kierach 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 68/IX/2025 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miedźno. 

Projekt uchwały przedstawił Inspektor Dariusz Nowak. Wobec braku pytań projekt uchwały 

został poddany pod głosowanie.  

Przewodniczący Graj poruszył kwestię opłat za wynajmowane lokale na terenie gminy. 

Dariusz Nowak odpowiedział, że zostanie przygotowany projekt uchwały dotyczący kwot za 

wynajmowanie lokale. Wobec braku innych pytań projekt uchwały został poddany pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miedźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Agnieszka Makles, Robert 

Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna 

Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Kluba 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Kierach 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 69/IX/2025 



 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

położonej w obrębie Ostrowy oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 363. 

Projekt uchwały przedstawił Inspektor Dariusz Nowak, dodał, że projekt uchwały został 

przedstawiony na dwóch komisjach. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod 

głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

położonej w obrębie Ostrowy oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 363..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Kierach 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 70/IX/2025 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2025 roku. 

projekt uchwały przedstawiła Inspektor Anita Zawieruch- Dąbroś. Inspektor dodała, ze 

projekt poddany był konsultacjom społecznym oraz skierowany do Powiatowego Lekarza 

Weterynarii oraz Kół Łowieckich.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2025 roku..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Kierach 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 71/IX/2025 

 

9. Wolne wnioski. 



Sołtys wsi Mokra zapytał czy istnieje możliwość wysyłania mailowo zawiadomień o sesjach. 

Sekretarz Anna Kuras odpowiedziała, że oczywiście istnieje możliwość wysłania 

zawiadomień droga mailową. Kierownik Krzysztof Zyśk zabrał głos w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa na grogach gminnych. Na ostatniej sesji został poruszony temat 

bezpieczeństwa na ulicy Zadwornej w Ostrowach nad Okszą. Gmina przystąpiła do prac 

związanych z opracowaniem projektu bezpieczeństwa ruchu. Wstępnie na ulicy pojawią się 

progi zwalniające. W dalszej kolejności projekt będzie skierowany do Starostwa oraz Policji i 

przekazany do realizacji. Kierownik Zyśk dodał również informację, że w najbliższym czasie 

na niebezpiecznych skrzyżowaniach w miejscowości Ostrowy zostaną zamontowane lustra 

drogowe. Radna Małgorzata Szymonik zwróciła uwagę na mostki znajdujące się w 

Ostrowach. Przejeżdżają tam pojazdy o bardzo dużym ciężarze. Kierownik Zyśk 

odpowiedział, że projekt dotyczący ograniczenia nośności i prędkości w tych dwóch 

miejscach jest w trakcie realizacji.  Radna Szymonik przekazała za zgodą Wójt Stobieckiej 

informację dotyczącą przyłączenia w przyszłości łącza internetowego w miejscowości Nowy 

Folwark. Radna Joanna Pryzwan zapytała dlaczego w gminie nie ma możliwości 

wykonywania opłat gotówką. Skarbnik Borycka odpowiedziała, że gmina nie ma 

przystosowanego pomieszczenia do przyjmowania płatności gotówką. Gmina ma natomiast 

podpisana umowę z bankiem spółdzielczym, który znajduje się niedaleko. Wszystkie 

rachunki związane z gminą można uregulować w banku bez dodatkowych opłat. Radny Kluba 

zapytał o tabliczki z numeracją domów znajdujących się na początku miejscowości 

Kołaczkowice. Kierownik Zyśk odpowiedział, że niebawem ruszy przebudowa tego docinka 

drogi i znaki zostaną umieszczone po jej zakończeniu. Sołtys Zawada zapytał jak wygląda 

projekt chodnika na ulicy Jagiełły w Miedźnie. Kierownik Krzysztof Zyśk powiedział, aby 

pytanie skierować do zarządu dróg powiatowych ponieważ jest to ulica powiatowa.  

 

10. Zakończenie obrad IX Sesji Rady Gminy Miedźno. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący 

Zbigniew Graj zamknął obrady IX Sesji Rady Gminy Miedźno. Sesję zakończono o godzinie 

16.23.  

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Miedźno 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


